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بند جنجالی پرسپولیس در قرارداد کاپیتان
سپاهان یا گل گهر مقصد بعدی 

عالیشاه؟

در حالی که گفته می شود یک بند عجیب در 
قرارداد امید عالیشاه مانع از تمدید قرارداد این 
بازیکن با باشگاه پرسپولیس شده، این بازیکن 
از سپاهان اصفهان و گل گهر با پیشنهاد جدی 

روبه رو شده است.
موضوع  اخیر،  روزهای  در  ایرنا،  گزارش  به 
تمدید قرارداد امید عالیشاه، کاپیتان محبوب تیم 
فوتبال پرسپولیس، به یک چالش بزرگ تبدیل 

شده است.
عالیشاه محبوبیت زیادی میان هواداران این 
تیم دارد و آنها نگران نگران از دست دادن یکی از 

ارکان اصلی تیمشان هستند.
باشگاه پرسپولیس چند روز پیش اعلام کرد 
که عالیشاه در فهرست بازیکنان تمدیدی بوده 
و مذاکرات برای امضای قرارداد جدید آغاز شده 
است، اما تاکنون هیچ پیشرفتی در این زمینه 

حاصل نشده است.
در حالی که عالیشاه علاقه زیادی دارد تا در تیم 
محبوبش بازی کند و در این تیم کفش هایش 
را آویزان کند، اما یک بند خاص و جنجالی در 
قرارداد پیشنهادی باشگاه پرسپولیس باعث ایجاد 
شک و تردید در تصمیم این بازیکن شده است.

این بازیکن در تمام سال هایی که در این تیم 
را  قراردادش  مشکلی  بدون  داشته،  عضویت 
تمدید کرده و برای امضای قرارداد جدید چالشی 

با مدیران این تیم نداشتنه است.
با  دو سال پیش، زمانی که علیرضا بیرانوند 
باشگاه پرسپولیس دچار مشکل شد، عالیشاه 
اولین نفری بود که قرارداد خود را تمدید کرد تا 
نشان دهد تعهدش به تیم بیش از هر چیزی 
است و با این اقدام، بازیکنان دیگر این تیم نیز 

قراردادهایشان را تمدید کردند.
به  او  قرارداد  تمدید  برای  مذاکرات  که  حال 
که  باورند  این  بر  بسیاری  رسیده،  بن بست 
که  فداکاری هایی  و  تلاش ها  تمام  با  عالیشاه، 
برخوردی  شایسته  داده،  انجام  تیم  این  برای 
محترمانه تر از سوی باشگاه است و به همین 
دلیل، او از امضای قرارداد جدید با پرسپولیس 

خودداری کرده است.
در شرایطی که مذاکرات میان عالیشاه و باشگاه 
به بن بست رسیده، شنیده ها حاکی از آن است 
که تیم های سپاهان اصفهان و گل گهرسیرجان 
به شدت علاقه مند به جذب این بازیکن با تجربه 

هستند.
به گفته منابع نزدیک به عالیشاه، او در صورت 
آینده  روزهای  طی  پرسپولیس  با  توافق  عدم 

ممکن است به یکی از این دو تیم منتقل شود.

فاجعه در پیست بندرترکمن
سوارکار جوان جان باخت

یک رویداد دلخراش در مسابقات اسبدوانی 
بندرترکمن منجر به درگذشت یکی از سوارکاران 

شد و غم عمیقی بر دل جامعه ورزشی نشاند.
چابکسوار  محمدی،  امین  ایلنا،  گزارش  به 
جوان، در جریان مرحله دوم مسابقات تابستانه 
اسبدوانی که در بندرترکمن برگزار می شد، بر اثر 

سانحه ای وحشتناک جان خود را از دست داد.
این رویداد غم انگیز روز یکشنبه در مرحله دوم 
مسابقات رخ داد. محمدی که در حال شرکت در 
مسابقه بود، پس از آغاز رقابت و عبور از نیمه 

مسیر، با وضعیت بحرانی روبرو شد.
از قسمت  این ورزشکار در حین عبور  اسب 
انتهایی پیست، کنترل خود را از دست داده و 
به سمت نرده های حفاظتی هدایت شد. ضربه 
شدید حیوان به موانع فلزی، آسیب جدی به 
اسب وارد کرد و سوارکار نیز از روی حیوان پرتاب 
شد. محمدی بلافاصله به مرکز درمانی منتقل 
شد، اما متأسفانه پزشکان نتوانستند جان او را 

نجات دهند.

واکنش رییس فدراسیون فوتبال 
به عدم صدور ویزای تیم ملی و 

تحریم های آمریکا

ملی پوشان  جمع  در  فوتبال  فدراسیون  رییس 
حاضر شد و توضیحاتی در رابطه با شایعات عدم 
صدور ویزای ملی پوشان برای حضور در جام جهانی 

۲۰۲۶ ارائه داد.
فدراسیون  رییس  تاج  مهدی  ایرنا،  گزارش  به 
فوتبال امروز یکشنبه در جمع بازیکنان تیم ملی 
فوتبال اظهار داشت: ما در فدراسیون ۱۷ تیم ملی 
داریم که باید بتوانیم برای برای همه آن ها امکانات 
و شرایط حضور در رویدادها و مسابقات بین المللی 
را فراهم کنیم که این کار دشواری های خودش را 

دارد.
قرارداد  سقف  درباره  جلسه ای  در  افزود:  وی 
باشگاه ها صحبت می کردیم که ما گفتیم فدراسیون 
فوتبال بزرگ تیم دار ایران است. اگر همه باشگاه ها 
یک تیم فوتبال دارند، به طور مثال اگر تیم های لیگ 
برتری ۱۵ بازی میزبان هستند و ۱۵ بازی میهمان، 
را  بازی  تعداد  همین  باید  فوتبال  فدراسیون  اما 
بیرون از خانه انجام دهد. تیم های لیگ برتری باید 
در شهرستان ها به میدان بروند و هزینه آن ها ریالی 
است، اما ما همه هزینه ها را باید دلاری پرداخت 
کنیم. در حالی که ۱۷ تیم را هم در اختیار داریم. 
در فوتسال، فوتبال ساحلی، فوتبال بانوان همین 

وضع را داریم.
تاج در رابطه با آخرین دیدار تیم ملی فوتبال نیز 
گفت: امیدوارم ملی پوشان این دیدار را با پیروزی 
به پایان برسانند و یک شادی خوبی را در فضای 

جامعه به وجود بیاوریم.
وی در رابطه با شرایط آماده سازی تیم ملی برای 
حضور در جام جهانی و شایعاتی در مورد عدم 
صدور ویزا نیز اظهار داشت: برای حضور تیم ملی 
در جام جهانی تلاش خواهیم کرد بهترین شرایط 
تدارکات خوبی خواهیم داشت.  و  کنیم  فراهم  را 
اطمینان داشته باشید که هیچ اتفاقی رخ نخواهد 
داد و مواردی که در فضای مجازی منتشر می شود، 

خیلی اهمیت ندارد.
اینجا  تاکید کرد: من  فوتبال  فدراسیون  رییس 
می گویم که اگر رسانه ای اعلام کرد تحریم هستیم و 
ویزا نمی دهند، تیم ایران می آید یا نمی آید یا تحریم 
هستیم، اصلاً به این مسائل فکر نکنید. فدراسیون 
فوتبال وظیفه دارد این موارد را پیگیری کند و ملی 

پوشان اصلا نباید نگران پشتیبانی باشند.

 جنجال تازه در فوتبال ایران
صدای نصیرزاده علیه وریا غفوری 

منتشر شد
را  ایران  فوتبال  فضای  که  جنجالی  اتفاقی  در 
درگیر کرده، یک فایل صوتی منتسب به هوشنگ 
فولاد  و  تراکتور  اسبق  مدیرعامل  نصیرزاده، 
خوزستان، در فضای مجازی منتشر شده که به 

شدت واکنش برانگیز بوده است.
به گزارش ایلنا، در این فایل صوتی، نصیرزاده 
در پاسخ به سوال یکی از هواداران فولاد که درباره 
پرسیده  تیم  این  در  غفوری  وریا  احتمال حضور 
بود، با لحنی تند و عبارتی غیرمتعارف و همراه با 
فحاشی پاسخ می دهد و سپس ادعا می کند این 
قبیل شایعات توسط کسانی ساخته می شود که 
برای بازارگرمی و جلب توجه، نام باشگاه ها را مطرح 

می کنند.
او در ادامه صحبت هایش می گوید:»این حرفا رو 
کسایی می زنن که هر وقت دنبال رفتن به تیمی 
هستن، شایعه می ندازن که فلان تیم هم ما رو 

می خواد.«
این اظهارات نه تنها به خاطر توهین ضمنی و لحن 
تند مورد انتقاد قرار گرفته، بلکه توهین مستقیم به 
بازیکن باسابقه و محبوبی مثل وریا غفوری، باعث 
هجمه گسترده ای علیه نصیرزاده در فضای مجازی 

شده است.
ملی،  تیم  در  بازی  سابقه  که  غفوری  وریا 
استقلال و فولاد را دارد، در سال های اخیر علاوه بر 
عملکرد ورزشی از جایگاه اجتماعی  مناسبی نیز بین 
هواداران دارد و همین موضوع حساسیت ها درباره 

این اظهارات را بیشتر کرده.
تا این لحظه، نصیرزاده واکنشی رسمی به این 
فایل صوتی نشان نداده و باشگاه فولاد نیز موضعی 
به شدت  توجه  با  اما  است.  نگرفته  آن  قبال  در 
انتقادات، انتظار می رود طی ساعات آینده توضیح 

یا واکنشی از سوی او یا باشگاه ارائه شود.

اصغر رحیمی سرپرست کاروان ایران در بیستمین 
دوره بازی های آسیایی )۲۰۲۶ ناگویا( در گفتگو با 
مهر در مورد جدیدترین اطلاعات مربوط به این بازی 
ها و اقدام انجام شده برای حضور در آن توضیح داد.

برگزاری رقابت های ۵ رشته در توکیو
وی با تاکید بر پراکندگی محل برگزاری رقابت رشته 
های مختلف گفت: شنا، شیرجه، واترپلو، شنای 
موزون و سوارکاری ۵ رشته ای هستند که رقابت 
های آنها در توکیو برگزار می شود. رقابت سایر رشته 
ها در استان نایچی و شهرهای مختلف این استان 
برگزار می شود. ناگویا محل اصلی برگزاری بازی ها 
در استان نایچی است اما دیگر شهرهای این استان 
هم درگیر بازی ها و میزبان رقابت رشته های مختلف 

خواهند بود.
استقرار کادر سرپرستی در ناگویا

رحیمی یادآور شد: ناگویا به عنوان مرکز استان 
نایچی، محل استقرار کادر سرپرستی کاروان های 
مختلف از جمله ایران است. فاصله سایر شهرها 
و محل های برگزاری مسابقات در استان نایچی و 
تا شهر ناگویا نیم ساعت تا ۵۰ دقیقه و یک ساعت 

است.
۳۰۰۰ ورزشکار و مربی داخل کشتی مستقر می 

شوند
با  آسیایی  بازی های  ایران در  کاروان  سرپرست 
یادآوری اینکه برای این دوره بازی ها دهکده ندارد و 
استقرار ورزشکاران و مربیان شان در هتل و کشتی 
خواهد بود، تاکید کرد: طبق آنچه اعلام شده، ۳۰۰۰ 
ورزشکار و مربی داخل کشتی مستقر خواهند شد. 
البته تقسیم بندی مشخصی در این زمینه صورت 
نگرفته به گونه ای که مشخص شود از چه کشورها 
و رشته هایی در کشتی ورزشکار و مربی خواهد بود 
یا اینکه همه کشورها در آن نماینده خواهند داشت. 
این  ابهامات  هماهنگی  نشست  اولین  در  احتمالا 

موضوع برطرف می شود.
اختلال در ارائه خدمات پزشکی به خاطر نداشتن 

کلینیک
وی با یادآوری اینکه نخستین نشست هماهنگی 
سرپرستان کاروان های اعزامی به بازی های آسیایی 
۳۱ شهریور تا ۴ مهر در ناگویا برگزار می شود، به 
مقوله مسائل پزشکی به عنوان یکی از چالش های 
پیش روی کاروان ایران در این دوره بازی ها اشاره 

داشت و در مورد آن توضیح داد.
کاروان  سرپرستی  تجربه  اینکه  بیان  با  رحیمی 
در  گفت:  دارد،  را  اینچنینی  رویدادهای  در  ایران 
آنها دهکده  برای  المپیک که  و  بازی های آسیایی 
تعریف می شد، کاروان ایران داخل دهکده اقدام 
به تعبیه کلینیک پزشکی می کرد و از آن به عنوان 
محل ارائه خدمات پزشکی به اعضای کاروان به ویژه 
ورزشکاران استفاده می کرد اما وقتی در بازی های 
آسیایی ناگویا، دهکده ای وجود ندارد طبیعتا نمی 
توانیم کلینیک پزشکی با شکل و ماهیت همیشگی 
داشته باشیم و این موضوع ارائه خدمات پزشکی را 

هم مشکل می کند.
اکتفا به یک مرکز پزشکی محدود

سرپرست کاروان ایران در بازی های آسیایی تاکید 
کرد: همیشه در بازی های آسیایی و المپیک کلینیکی 
داشتیم که در آن پزشک و فیزیوتراپ به صورت ۲۴ 
ساعته به کاروان ایران خدمات ارائه می دادند اما 

وقتی فاصله محل برگزاری رقابت خیلی از رشته ها 
تا ناگویا یک ساعت است، عملا دائر کردن کلینیک 
نمی تواند باری از دوش مان بردارد. البته در این 
شرایط هم شاید مرکز پزشکی با حضور یک پزشک و 
فیزیوتراپ داشته باشیم اما ماهیت و شکل فعالیت 

آن مانند ادوار گذشته نیست.
اعزام پزشک و فیزیوتراپ با تیم ها

وی در این زمینه ادامه داد: در بسیاری رشته ها 
به خصوص رشته های برخوردی، ورزشکاران بعد از 
اتمام مسابقات شان به فیزیوتراپ نیاز دارند. وقتی 
کلینیکی نیست و فاصله ها هم کم نیست، به ناچار 
باید با خیلی از رشته ها پزشک و فیزیوتراپی برای 
خودشان به محل برگزاری رقابت های شان اعزام 
کنیم. البته برگزارکنندگان بازی ها ۲ بیمارستان ویژه 
ارائه خدمات در طول بازی ها معرفی کرده اند اما 
بروز آسیب های  مواقع  در  بیمارستان  از  استفاده 

جدی به کار می آید.
اعزام هوایی و زمینی اعضای کاروان ایران

و  کاروان  اعزام  چگونگی  اینکه  بیان  با  رحیمی 
انتقال اعضا در ژاپن هم یکی از مواردی بوده که 
انجام شده  آن  بررسی هایی روی  این مدت  طی 
گروه  چند  در  اعزام  همیشه  مانند  گفت:  است، 
صورت می گیرد و به خاطر شرایط از پرواز خارجی 
باید استفاده کنیم اینگونه که تیم ها از تهران به 
دبی یا دوحه باید سفر کنند و از آنجا عازم توکیو 
شوند. ورزشکاران و تیم هایی که رقابت های شان 
اعضا  سایر  و  مانند  می  همانجا  است،  توکیو  در 
با  انتقال  این  منتقل می شوند.  آیچی  استان  به 
السیر  سریع  قطار  با  و  ساعت   ۵ حدود  اتوبوس 

۱.۵ ساعت زمان می برد. احتمالا انتقال با قطار 
در برنامه باشد.

تعیین ترکیب کادر سرپرستی بر اساس سختی کار
وی در مورد کادر سرپرستی و اینکه »با توجه به 
شرایط ویژه این دوره بازی های آسیایی ترکیب کادر 
سرپرستی چگونه چیده می شود؟«، تصریح کرد: 
منتظر برگزاری نشست شهریور سرپرست کاروان 
ها هستیم تا بر اساس گزارش های دریافتی در آن 
نشست و کسب اطلاعات تکمیلی در مورد خیلی از 
ابهامات، ترکیب سرپرستی را بر اساس سختی کاری 
که خواهیم داشت، نهایی کنیم. باید به گونه ای در 
این زمینه تصمیم گیری شود که با توجه به شرایط 

خاص بازی ها، کاروان ایران لطمه ای نبیند.
اضافه شدن کاراته و بازگشت از تغییر در ووشو

اصغر رحیمی در بخش دیگری از گفتگو با خبرنگار 
آسیایی ۲۰۲۶  بازی های  در مورد رشته های  مهر 
ناگویا و تغییرات نهایی شده نیز توضیح داد و گفت: 
کاراته به این دوره بازی ها اضافه شده و این نشان 
می دهد که ژاپنی ها قصد دارند از ظرفیتی که در این 
رشته دارند برای مدال آوری خودشان استفاده کنند. 
البته ما هم در کاراته ظرفیت هایی داریم که می تواند 
کمک حال مان باشد. در ووشو و بخش ساندا هم 
تغییراتی به خاطر کاهش برخی اوزان ایجاد شد که 

خیلی سریع بازگشت.
لطمه بزرگ حذف ۲ وزن تکواندو به کاروان ایران

وی در این زمینه ادامه داد: بزرگترین لطمه از جابه 
جایی رشته ها از طرف تکواندو به کاروان ایران وارد 
می شود. تکواندو همیشه در ۸ وزن برگزار می شد 
اما به تدریج به ۶ و بعد از آن ۵ وزن کاهش یافت. 

برای بازی های آسیایی ناگویا بازهم یک وزن از بخش 
مردان و زنان کم شده است و این به ضرر ما است. 
در همه قاره ها رقابت های تکواندو در ۸ وزن برگزار 
می شود. کاهش دو وزن مردان و زنان تکواندو یعنی 

از دست رفتن دو طلا.
مذاکرات و لابی های بی نتیجه

سرپرست کاروان ایران در بازی های آسیایی تاکید 
کرد: برای جلوگیری از اجرای حذف دو وزن تکواندو 
رایزنی هایی زیادی با برگزارکنندگان بازی ها داشتیم 
و با دیگر کشورها هم لابی کردیم اما به نتیجه نرسید. 
بعید هم می دانم از این به بعد وضعیت رشته ها 
تغییر کند. قطعا ورزش ایران به خاطر حذف دو وزن 

تکواندو لطمه می خورد.
صدور کتابچه فنی بازی ها تا یک ماه آینده

وی در مورد فهرست نهایی رشته های بازی های 
آسیایی خاطرنشان کرد: تا حد زیادی وضعیت رشته 
ها و اوزان و ماده های آنها برای بیستمین دوره بازی 
های آسیایی نهایی شده است اما بعد از ارائه کتابچه 
فنی، می توان روی آنها حساب کرد. کتابچه فنی تا 
حدود یک ماه دیگر منتشر و در اختیار کشورها قرار 
می گیرد. بعد از آن هیچ موردی برای رشته ها قابل 
تغییر نیست اگرچه بعید می دانم در این فاصله 

زمانی هم تغییری در وضعیت رشته ها ایجاد شود.
تلاش برای اعزام ایده آل کاروان ایران

اصغر رحیمی در پایان ابراز امیدواری کرد که با 
وجود همه شرایط خاصی که برای بازی های آسیایی 
در  بتواند  ایران  کاروان  دارد،  وجود  ناگویا   ۲۰۲۶
شرایطی ایده ال در این بازی ها حاضر شود و نتیجه 

گیری مطلوبی هم داشته باشد.

وبسایت فوتو ماچ ادعا کرد که اسماعیل کارتال بالاتر از دو چهره 
فوتبال ترکیه و ادین ترزیچ گزینه شماره یک هدایت فنرباغچه در 

صورت پایان کار ژوزه مورینیو است.
به گزارش ورزش سه، یک روز بعد از سفر ناگهانی و از پیش 
اعلام نشده علی کوچ، رئیس باشگاه فنرباغچه به لندن برای دیدار 
با مورینیو، حالا شایعات در مورد جدایی این سرمربی بالا گرفته و 
شانس ادامه کار مورینیو کمتر از گذشته برآورد می شود. در همین 
حال وبسایت فوتوماچ که از رسانه های معتبر و پربازدید فوتبال 
ترکیه است، فهرستی را از گزینه های جانشینی مورینیو ارائه کرده 

است.
البته ادعای فوتو ماچ در حالی است که باشگاه فنرباغچه شاید 
باتوجه به قرارداد سنگین و غرامت احتمالی ژوزه مورینیو، نتواند با 
این سرمربی قطع همکاری کند مگر اینکه ژوزه نیز از کار در فضای 
فوتبال ترکیه خسته باشد، احتمالی که باتوجه به صحبت های چند 
هفته اخیر او، قابل بررسی و محتمل است. چرا که این سرمربی 
نارضایتی کرده و  بارها نسبت به شرایط کار در سوپرلیگ اعلام 

ایرادات مختلفی را گرفته بود.
با این حال اما نکته جالب این است که فوتو ماچ در لیست خود، 
اسماعیل کارتال، سرمربی تیم پرسپولیس را به عنوان گزینه اصلی و 
نخست باشگاه فنرباغچه در صورت جدایی ژوزه مورینیو قرار داده و 
تیتر خبر را هم به »بازگشت کارتال« اختصاص داده است. اسماعیل 
کارتال در سه دوره هدایت این تیم را برعهده داشت و سه عنوان 
نایب قهرمانی را به دست آورد و از قهرمانی ناکام بود اما با این وجود 

کاریزمای خاص او باعث شده تا میان هواداران فنرباغچه محبوب 
شود.

با  قرارداد  به  پایبندی خود  این  از  پیش  کارتال  اسماعیل  البته 
پرسپولیس و کار روی نیمکت سرخ پوشان را اعلام کرده بود اما شکی 
نیست که بازگشت به فنرباغچه و حضور در لیگ قهرمانان اروپا و 
البته سرمربی گری در تیم محبوب، پروژه ای است که کارتال به این 

سادگی نمی تواند از آن عبور کند.
البته بنا بر اعلام فوتو ماچ، فنرباغچه سه گزینه دیگر هم برای 
ترکیه هستند. سرگن  اهل  آنها  از  نفر  دو  که  دارد  هدایت خود 

یالچین سرمربی ۵۲ ساله اهل ترکیه که سابقه بازی در سه تیم 
بزرگ استانبول را دارد، یکی از این نفرات است. او آخرین بار چهار 
فصل پیش با بشیکتاش موفق به دبل قهرمانی در سوپرلیگ و جام 

حذفی شد.
نام دیگر، ولکان دمیرل است. دروازه بان اسطوره ای تیم ملی ترکیه 
که البته در عرصه مربی گری نام چندان مهمی در فوتبال ترکیه 
محسوب نمی شود. به هر حال باتوجه به سابقه و شهرت، ولکان 
هم شانس خاص خود را در این لیست خواهد داشت اما انتخاب او 

به عنوان سرمربی فنرباغچه همه را شگفت زده خواهد کرد.
در این لیست تنها یک نام غیر ترکیه ای دیده می شود: ادین ترزیچ. 
سرمربی آلمانی تیم دورتموند که بعد از پایان کارش در این تیم هنوز 
مقصد خود را انتخاب نکرده است. جالب اینکه ترزیچ گزینه هدایت 
تیم پرسپولیس هم بود که بلافاصله این پیشنهاد را رد کرد اما به هر 
حال سرمربی گری در فوتبال ترکیه، پیشنهادی است که شاید او را از 

نظر مالی و حرفه ای وسوسه کند.
به هر حال باید منتظر ماند و دید که نتیجه جلسه بین علی کوچ 
و ژوزه مورینیو چه خواهد بود. باشگاه فنرباغچه باتوجه به تعدد 
برای تصمیم گیری  پیچیده  روند  آنها،  متفاوت  مواضع  و  مدیران 
خواهد داشت و اسماعیل کارتال هم دوستان و هواخواهان خود 
را در بین مدیران باشگاه دارد اما در عین حال مخالفان و منتقدانی 
هم دارد که میتوانند بر روند انتخاب او تاثیر بگذارند، هرچند که 
حالا باتوجه به موقعیت او در جامعه هواداری، کمتر منتقدی در 

کادیکوی میتواند لب به سخن بگشاید.

جزئیات حضور ایران در بازی های آسیایی

چالش »پزشکی« و لطمه از تکواندو
سرپرست کاروان ایران در بازی های آسیایی ناگویا با تاکید بر اینکه به خاطر نبود دهکده امکان داشتن کلینیک با ماهیت همیشگی نیست در مورد 

چالش های این موضوع و دیگر مسائل مرتبط با بازی ها توضیح داد.

کارتال گزینه شماره یک فنرباغچه است!در رقابت با دو اسطوره و سرمربی دورتموند

 بسیاری رشته ها 
به خصوص رشته 

های برخوردی، 
ورزشکاران 
بعد از اتمام 

مسابقات شان 
به فیزیوتراپ 

نیاز دارند. وقتی 
کلینیکی نیست و 

فاصله ها هم کم 
نیست، به ناچار 
باید با خیلی از 

رشته ها پزشک 
و فیزیوتراپی 

برای خودشان 
به محل برگزاری 
رقابت های شان 

اعزام کنیم

باشگاه استقلال بعد از چند هفته بازی اسم و فامیل با نامهای ریز و درشت، 
دست آخر با کاریله برزیلی گزینه عضو جنجالی هیات مدیره به توافق رسید 

اما...
به گزارش خبرآنلاین؛ انتخاب سرمربی جدید استقلال تبدیل به یک کلاف 

سردرگم شده و مدیران این تیم از انتخاب یک سرمربی عاجزند.
باشگاه استقلال بعد از چند هفته بازی اسم و فامیل با نامهای ریز و درشت، 
دست آخر انتخاب سرمربی را به کلارنس سیدورف هلندی حواله داد اما پس 
از ۳ روز اقامن سیدورف در ایران و برگزاری جلسات متعدد باز هم سرمربی 
مشخص نشد. سیدورف روی پیشنهاد قبلی خود پافشاری کرد و هنک فریز را 
دوباره مطرح کرد؛ مربی هلندی که روزمه ای لاغر و نه چندان دندان گیر دارد 
اما سیدورف تاکید نمود که فریز علاوه بر اینکه با بودجه باشگاه همخوانی دارد، 
از گزینه های معرفی شده توسط باشگاه یعنی ساپینتو پرتغالی و کاریله برزیلی 

به مراتب بهتر است.
درخواست عجیب فریز

با توجه به پافشاری سیدورف، مذاکرات با گزینه هلندی ادامه یافت و عجیب 
اینکه هنک فریزر سرمربی باشگاه وال ویک هلند خواستار مبلغ یک و نیم میلیون 
یورو برای یک فصل شد. این درحالیست که فریز فصل به غایت نومیدکننده 
ای در لیگ هلند داشته و تیم تحت هدایت فریزر در این فصل از مسابقات 
لیگ هلند نتایج به شدت بدی کسب کرد. وال ویک با نظارت فنی فریزر در رده 

هفدهم قرار گرفته و ۷۴ گل نیز دریافت کرده است.

کاریله گزینه آقای جنجالی
رفتارهای  که  استقلال  اعضای جنجالی هیات مدیره  از  یکی  رو  از همین 
بچه گانه و جنجالی اش از دیرباز تا به امروز ادامه داشته، بعد از خروج 
سیدروف با سمپاشی علیه این مشاور هلندی تاکید کرده که سیدروف تنها 
به فکر درآمدزایی با نام استقلال بوده و تنها گزینه خود را پرزنت می کند و 
بهتر است که باشگاه بی توجه به مشاوره های این هلندی سرمربی خود را 
انتخاب کند. این عضو جنجالی در نهایت گزینه خود را دوباره مطرح کرده و 
در شرایطی که رئیس هیات مدیره و مدیرعامل باشگاه در ایران حضور ندارد، 
خودسرانه با کاریله برزیلی مذاکره و به سرعت کار را به نقطه پایانی رسانده. 
معرفی  به سیدورف  را  کاریله  استقلال،  باشگاه  مدیران  اینکه  نکته عجیب 
کردند و اسطوره فوتبال هلند نظر مثبتی در مورد این سرمربی نداشت و آن 
را رد کرد اما پس از خوبرج او عضو جنجالی دست به کار شد تا گزینه خود 

را به استقلال تحمیل کند.
مذاکرات با این سرمربی برزیلی به مراحل نهایی رسیده و توافقات کلی بین 
طرفین حاصل شده است. گفته می شود در حال حاضر گزینه  دیگری برای 
نیمکت استقلال مطرح نیست و اگر اتفاق خاصی رخ ندهد، به زودی از فابیو 
کاریله به عنوان سرمربی جدید این تیم رونمایی خواهد شد. قرارداد این مربی در 

صورت توافق کامل در دوبی بسته خواهد شد.
رشد ۵ برابری قرارداد!

نکته حیرت انگیز و مشکوک ماجرا رقم قراردادی کاریله است. در حالیکه این 

برزیلی در فصل گذشته با قیمت زیر ۳۰۰ هزار دلار هدایتواسکودوگاما را بر عهده 
داشته، قرار است با استقلال قرارداد ۱.۵ میلیون دلاری ببندد. یعنی ۵ برابر 
ارزش واقعی اش! ناگفته پیداست که این این افزایش قرارداد بیشتر از کاریله، 
برای مدافعان و ایجنت او شیرین است و احتمالا درصد قابل توجهی از این رقم 
به حساب واسطه ها خواهد رفت. نکته جالبتر اینکه افرادی که مدافع حضور این 
برزیلی در استقلال هستند، برای مخالفت با گزینه سیدورف علاوه بر کارنامه، 
مبلغ قرارداد وی را بهانه کرده و مدعی بودند که سیدورف با فریز به دنبال کاسبی 
است و این مربی هلندی مطلقا با این قیمت نمی ارزد اما جالب اینکه حالا با 
همان مبلغ می خواهند با مربی برزیلی قرارداد امضا کنند که فصل گذشته یک 
پنجم این پول را از باشگاه متبوعش گرفته و کارنامه اش اگر نگوییم از فریز بدتر 

است، در همان حد است!
کارنامه در حد صفر!

این مربی ۵۱ ساله فصل گذشته هدایت واسکو دوگامای برزیل را برعهده 
داشت در ۲۱ بازی 9 برد، ۵ تساوی و ۷ شکست را تجربه کرد. او در تیم های 
است.  بوده  سرمربی  عربستان  الوحده  و  الاتحاد  کورینتیانس،  سانتوس، 
کاریله در سال ۲۰۱۷ تیم کورینتیانس را به قهرمانی در سری A برزیل رساند 
و این تیم را هم سه بار )۲۰۱۷، ۲۰۱۸ و ۲۰۱9( به عنوان قهرمانی در رقابت های 
لیگ منطقه ای در ایالت سائوپائولو سوق داد. اخراج از واران ناگاساکی ژاپن، 
الوحده امارات و الاتحاد عربستان کارنامه ضعیف این مربی برزیلی را نشان 

می دهد.

کاریله کنسل می شود؟
با مطرح شدن نام کاریله امروز هواداران استقلال در جلوی باشگاه تجمع کرده 
و به شدت علیه مدیران این باشگاه به ویژه عضو جنجالی هیات مدیره و واسطه 
حضور کاریله شعار دادند. اخبار رسیده از باشگاه استقلال حاکی از آن است 
علی رغم توافق با کاریله و پافشاری عضو هیات مدیره برای استخدام این مربی 

ناکام برزیلی، قرارداد با وی نهایی نمی شود و کنسل خواهد شد.

گزینه مرد جنجالی کنسل می شود؟
پشت پرده انتخاب کاریله برای استقلال


